
Waarom doet de gemeente dat niet?
Dat is waarschijnlijk een veel gestelde
vraag. Waarom doet iemand anders het
niet, het is niet onze verantwoordelijk-
heid, we betalen er toch voor, het is de
schuld van diftar, het ligt aan de veran-
derde mentaliteit, enz, enz. Daarmee
blijft het zwerfvuil gewoon liggen. Na-
tuurlijk is er overleg met de gemeente
om een structurele oplossing te vinden
tegen dit zwerfvuil. Helemaal oplossen
kunnen we dit probleem niet, hopelijk
wel verminderen.
Wie gaan er meedoen met het oprui-
men? U hopelijk. Daarnaast worden ve-
len door het Wijkblad persoonlijk uitge-
nodigd om mee te helpen:
• Alle belangen- en wijkverenigingen

in de Coevering 
• Alle politieke partijen uit Geldrop en

Mierlo 
• Winkeliers van het Winkelcentrum 
• Burgemeester en Wethouders 
• Gemeenteambtenaren 
• Wooninc en SWS. 

• En natuurlijk alle inwoners van de
Coevering 

Hoe wordt alles aangepakt? Met de
gemeente is afgesproken dat zij zorgen
voor zakken, handschoenen en grijpers.
Die worden tijdig op een aantal plaat-
sen in de Coevering afgeleverd bij de
contactpersonen. Zaterdag 3 april wor-
den alle zakken zwerfafval direct opge-
haald zodat er geen problemen kunnen
ontstaan met zakken die worden ver-
nield.
Wat bereiken we hiermee? Een schone
wijk bij aanvang van de lente. Dat moet
mogelijk zijn met de hulp van velen.

Waar kunt u zich aanmelden? Bij het wijk-
blad, via wijkbladcoevering@hetnet.nl
of via 040-2867206 (na 18.00 uur). 
Graag even uw naam, adres en tele-
foonnummer vermelden. Op onze web-
site, www.wijkbladcoevering.nl kunt u
de laatste informatie vinden. Ook kunt u
daar een kaart vinden met de plaatsen
vanwaar de actie van start gaat. �
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Activiteitenin De Dreef

Jeugddisco voor de basisschooljeugd
van 8 t/m 12 jaar op vrijdag 16 april.
Tussen 19.00 en 21.00 uur kun je dan-
sen op muziek gedraaid door DJ Peter.
Pasje verplicht. Entree: € 1,00 inclusief
één consumptie en vol is vol. Heb je
nog geen pasje? Neem dan een pasfoto
en € 1,00 extra mee zodat wij er een
voor jou kunnen maken.

Rollerdisco voor de jeugd op vrijdag
2 april op het evenementenplein voor
De Dreef. Tussen 19.00 en 21.00 uur
kun je weer lekker skaten op vlotte
muziek gedraaid door DJ Eric. Er staan
natuurlijk ook weer een aantal skate
toestellen voor jong en oud. Pols-, elle-
boog- en kniebescherming is verplicht
en de entree is gratis.

Speelgoedmarkt. Zaterdag 3 april is er
weer een speelgoedmarkt in De Dreef.
Tussen 10.00 en 12.00 uur kan ieder-
een komen rondsnuffelen of er nog wat
leuks bij zit. Een tafel reserveren kan ook
bij De Dreef voor twee euro. Als na
afloop de tafel netjes is opgeruimd krijg
je één euro terug. Vol is vol.

3 www.wijkbladcoevering.nl Maart 2004

Zaterdag 3 april: zwerfvuil
opruimactie Coevering

Noteer zaterdag 3 april 10.00 uur in uw agenda. U bent dan uitgeno-
digd om samen met vele anderen het zwerfvuil op te gaan ruimen in de
Coevering. Is dat nodig?: kijk maar eens naar de zwerfvuil foto reporta-
ge op www.wijkbladcoevering.nl.

Uitgave:  Stichting Wijkcentrum Coevering
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040 - 286 21 43

040 - 285 70 43

040 - 285 91 15

040 - 286 28 20
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040 - 285 49 53

040 - 285 70 31

040 - 280 11 15

040 - 285 47 07

040 - 285 74 88

040 - 285 34 72 Di. t/m vr. 8.30-17.30, zat. 8.15-16.00

zonder afspraak: 040 - 285 77 54

Coevering 14, Geldrop

040 - 285 60 59

www.denbarbier.nl

040 - 285 17 31
040 - 285 81 20

Cafetaria “De Coevering”
040 - 286 24 03 040 - 285 54 88

Gratis parkeren op onze ruime parkeerplaatsen
Droog winkelen in ons overdekt winkelcentrum



Frans en Ans Sanders openden in
1974 een kapsalon in Eersel en
tegelijkertijd in WC Coevering.
Vanaf augustus 2000 is de kapsa-
lon in Geldrop verhuisd naar een
nieuwe locatie eveneens in WC
Coevering.

Rust - Welzijn – Ontspanning – Professio-
nele Advisering – Optimale verzorging
van haar en hoofdhuid is wat Den
Barbier haar klanten biedt.
Op een zaterdagmiddag half drie heb ik
een afspraak bij Den Barbier voor een
interview. Ik praat met Tom van Doorn
(22 jaar), hairstylist in opleiding bij het
ROC en Chantal Swinkels (20 jaar) die
vier dagen in de week bij Den Barbier
werkt. Af en toe doet Janine Brouwers
(31) mee aan het gesprek. Zij is de
bedrijfsleidster en werkt ruim vijftien
jaar in de Geldropse kapsalon.

Waarom het kappersvak?
Tom is met name door een vriendin
geïnspireerd die zelf als hairstyliste
werkt. Na diverse baantjes in verschil-
lende branches besloot hij de opleiding
te volgen bij het ROC. Nog anderhalf
jaar te gaan en dan hoopt hij de oplei-
ding met succes te hebben voltooid.
“Ik vind het leuk om met mensen om te
gaan, het is een creatief vak met steeds
weer nieuwe impulsen die ik nodig heb
om een stapje verder te komen in dit
vak”. 
Chantal is er gewoon ingerold: “Ze heb-
ben me eigenlijk gevraagd of ik wilde
komen werken als leerling-kapster. Toen
ben ik de opleiding gaan doen en ik
werk nu vier dagen in de week.
Trouwens ik had ook altijd interesse in

het kappersvak en ik vind het nog
steeds heel leuk.”

Welke behandeling is favoriet?
Zowel Tom als Chantal moeten daar
even over nadenken, maar al gauw zegt
Tom: “Heren knippen, omdat dit het
meest in mijn beleving past. Klinkt mis-
schien gek, alsof ik het niet leuk vind om
de dames te knippen, maar bij de heren
kan ik meer van mezelf kwijt, voor zover
mogelijk. Je moet natuurlijk altijd reke-
ning houden met de wensen van de
klanten.”
Chantal vindt het leuker om dames te
knippen, sowieso kun je bij de dames
iets meer doen, veranderen van coupe
of verven bijvoorbeeld.
De heren laten het haar niet snel van
kleur veranderen, hoewel dat volgens
Tom meer in opkomst is. 

New Looks; “Matjes”  weer hot!
Ik reageer even verbaasd, wanneer ik

hoor dat de new look van deze tijd,
vooral bij de heren, lang in de nek is en
boven kort. Vroeger noemden men dat
lange in de nek een “matje”. Het “matje”
komt dus weer terug. Bij de dames is
dat de pony, maar ook boven kort en in
de nek lang of zelfs langer. Maar zoals
Tom vertelt: “In de grote steden zie je
een new look al veel langer. Waar ze
hier iets gemakkelijker omgaan met
nieuwe haarstijlen, is een plaats verder-
op bij wijze van spreke nog niet eens
bekend en achterhaald op het moment
dat het een trend wordt”
Waar komen de trends of de new looks
vandaan?
“Van de straat”, antwoordt Chantal reso-
luut.
“Of uit de muziekwereld”, vult Tom aan.
Het is moeilijk te bepalen wie de nieuw-
ste trend binnen het kappersvak neer-
zet. Maar Tom en Chantal zijn er bijna
van overtuigd dat het voornamelijk
door de “straat” en de muziekwereld
wordt bepaald. 
“Als bijvoorbeeld Kylie Minogue in een
nieuwe clip met een permanent rond-
huppelt, dan kan het best zo zijn dat
permanent de trend wordt bij de kap-
pers. En het jaar daarop of zelfs een
paar maanden later is het weer iets
anders,” legt Tom uit.

De rituals
Rust - Welzijn - Ontspanning. Het kan bij
Den Barbier. Maar wat houdt het precies
in?
Tom: “Wij zijn een Esprit-Salon. De filo-
sofie die hier achter zit, is dat we de
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Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG

Kapsalon Den Barbier:

“Neem de tijd voor de klanten”

Lees verder op pagina 4
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klant rust en ontspanning willen geven.
Wij zijn geen “snelle” kapper en daar-
mee bedoel ik dat het hier niet gaat om
een klant zo snel mogelijk de deur uit te
werken. Den Barbier wil op de eerste
plaats dat de klant zich op zijn of haar
gemak voelt. Een wat persoonlijkere
benadering naar de klanten toe. We ge-
ven bijvoorbeeld een hoofdmassage bij
het wassen. Je kan hier ook een half uur
een totale hoofd- en haarverzorging krij-
gen. Daarvoor hebben we een aparte
ruimte waar de klant ontspannen kan
luisteren naar muziek en we werken ook
met lichttherapie wat heel rustgevend
is.  Kort samengevat: een klant is meer
dan zomaar een klant. We krijgen daar-
voor een stukje opleiding via work-
shops. Het is ook belangrijk dat wij, als
hairstylisten, ontspannen naar de klant
toe zijn. Om te weten hoe wij werken,
kan ik alleen maar aanraden om eens
een afspraak te maken. Wij merken dat
deze stijl de klanten aanspreekt”.

Modellen gevraagd
Woensdagavond 3 maart kwamen vrij-
willige modellen Den Barbier bezoeken
voor een kijkje in de spiegel met de kap-
per. 
“Het leuke van zo’n avond is natuurlijk
dat je je eigen creativiteit kan uiten”,
zegt Tom enthousiast. “Voor de model-
len betekent het dat ze verrast worden.
Dat is heel erg leuk en ook best span-
nend. Niet dat we ons zorgen maken
dat een model ontevreden de zaak ver-
laat, maar ze weten niet van te voren
wat we gaan doen. Ik heb wel een paar
ideeën, tenminste zover ik me de
gezichten nog kan herinneren van de
modellen die ik heb gezien”.
“Ze weten dat het op eigen risico is”,
voegt Chantal toe, “maar dat is van te
voren goed besproken. Dit klinkt
gevaarlijker dan het is”, lacht ze.

Wat brengt de toekomst?
Tom wil ooit een eigen zaak beginnen.
Maar wel dicht bij een grote stad waar
het gemakkelijker is om op trends in te
kunnen gaan. “Ik heb nog zoveel te le-
ren, ik heb de tijd en die neem ik ook”. 
Chantal denkt niet aan een eigen kap-
salon, maar je weet nooit hoe het
schaartje knipt.

Den Barbier, de kapsalon voor dames,
heren en kinderen waar je gewoon ont-
spannen jezelf kan zijn. �

Pearl Bakermans

Neem een kijkje op www.denbarbier.nl

Met Zesgehuchten om tafel
Dat ons Wijkblad tot in verre omtrek gelezen wordt wisten we al. Maar
dat het een voorbeeld is voor andere wijkverenigingen is nieuw. Zes-
gehuchten heeft een actieve belangenvereniging met een eigen wijkblad.

Zesgehuchtens wijkblad
De lay-out van dit blad is de laatste vijf-
tien jaar niet veel veranderd en wordt
gekenmerkt door een sobere uitstraling.
De onderwerpen komen kort aan bod
en gaan alleen over actuele onderwer-
pen. Een heel andere opzet dan ons
Wijkblad. Men denkt erover om eens te
kijken naar een wat modernere lay-out.
De opzet wil men niet teveel verande-
ren. Dus geen interviews, grootste hob-
by’s en dergelijke onderwerpen, maar
korte en krachtige stukjes zonder teveel
detail.

Schaduw gemeenteraad
De opzet van de belangenvereniging
kan het beste getypeerd worden als een
schaduwgemeenteraad. Men werkt ook
met commissies -verkeer, algemene
zaken, milieu en public relations- waar-
bij als het nodig is een ambtenaar van
de gemeente wordt uitgenodigd.
Tweemaal per jaar is er een gesprek met
raadsleden en los daarvan met het col-

lege. Men heeft een abonnement op
alle raadsstukken en is daarmee prima
geïnformeerd. 
Een groot verschil met de Coevering is
dat men maar één belangenvereniging
heeft en niet verschillende belangen- en
buurtverenigingen verzamelt onder één
paraplu zoals Coevering 2000. �

Belangrijke data voor
inwoners van de
Bosrand, Heidezoom
en Mackenziestraat
Op maandagavond 26 april wordt
de jaarvergadering van Coevering
50 gehouden. U bent vanaf 20.00
uur welkom in De Dreef. U ont-
vangt nog een nieuwsbrief met
daarin het hele programma.
Op zondag 13 juni wordt het zevende
jubileumfeest gehouden. Meer informa-
tie volgt. �



A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur
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Grote Heide Schoonmaak
Actie Jeugd IVN 
Vorige maand heeft het jeugd IVN haar jaarlijkse Grote Heide Schoonmaakactie
gehouden op de Braakhuizense Heide. De Blitskikkers en de Zwarte Panters hebben
gezamenlijk hun handen uit mouwen gestoken om de hei meer kans te geven. Een
groot aantal berkenbomen langs het ven werden omgezaagd. Hierdoor wordt voor-
komen dat de hei langzaam volgroeid met bomen. �

Horen, zien en
niet luisteren (14)
Net na carnaval, het feest waar ik niks
van begrijp (want dan gaat die weg en
komt een ander weer thuis of die komt
later en die is vrij) begon het te sneeu-
wen, machtig mooi. Weet je wat dan zo
leuk is, balletje gooien! Ze smijten de bal
zover mogelijk weg en als ik even niet op
let moet ik me te pletter rennen om de
bal toevallig te zien, want ruiken doe je
niks met die sneeuw. Gelukkig kom ik
vaak andere vriendjes en vriendinnetjes
tegen zodat ik daar achteraan kan racen.
Die zie je wat beter, niet waar? Ik heb
grote, kleine, dikke en dunne kamera-
den, maar er lopen ook een paar etter-
bakkies tussen. Van die kleine luid keffen-
de mormeltjes die denken dat ik bang
voor ze ben. Nou mooi niet. Ik loop
gewoon met een boogje om ze heen.
Aan dat gezeur heb je niks. Als het nou
nog katten waren, ja dan..., ja dan...,
wist ik het wel. Daar kan ik geen genoeg
van krijgen (om ze te pesten). Eén van
mijn baasjes doet aan therapie of wat dat
ook mag zijn. Iets om de spieren los te
maken of zo. Erg vrolijk kijkt hij nou ook
weer niet na zo’n behandeling, maar er
valt mee te leven. Ik heb een betere
manier bedacht. Weer of geen weer: een
duik in de Dommel. Het water is zo koud
dat, als ik nog een bal in mijn bek heb,
deze van schrik er uit valt, weg bal. Na
flink wat pootje baden of zwemmen (dit
ligt aan de waterhoogte) klim ik weer op
de kant om me uit te schudden en droog
te rollen in de sneeuw. In Finland doen
mensen ook zoiets.  M’n bazinnetje is dan
absoluut niet blij, want thuis zie je op de
pas gedweilde tegelvloer precies waar ik
gelegen heb. Er staat wel een mand voor
me klaar, maar die ga ik toch niet nat ma-
ken? Ik ben niet gek! Nee, ik blijf gewoon
liggen wachten tot er weer een kat hal-
verwege op de trap zit, om me warm te
springen. �

Zar Blok     

Honden moeten gemeten worden
voor de hondenbelasting
Op 1 juli 2004 wordt de hondenbelas-
ting ingevoerd in de Coevering. Dit heeft
de gemeenteraad onlangs besloten als
volgende fase van de proef hondenuit-
laatroutes in de Coevering. 

Er gaan drie tarieven gelden per hond.
Dit is afhankelijk van de grootte van de
hond. Voor een kleine hond moet € 50,-

per jaar betaald worden, voor een mid-
delmaat € 100,-. Een een grote hond
gaat u € 150,- kosten. U kunt uw hond
laten meten in De Dreef op 1-4-2004
om te weten hoeveel u moet gaan beta-
len. Hiervoor is De Dreef open van
10.00 tot 20.00 uur. Laat u uw hond
niet meten dan betaalt u het hoogste
tarief van e 150,-. �



Wat is zwerfvuil eigenlijk? De heer Van
Leijsen definieert het als afval dat onder-
weg door mensen die van hun werk,
van school of ergens anders vandaan
komen, wordt weggegooid om er maar
vanaf te zijn. Zwerfvuil is daarom met
name op doorgaande wegen te vinden,
dus op plaatsen waar dagelijks veel
mensen komen. In Geldrop zijn dat met
name de Nuenenseweg, de Eindhoven-
seweg, de Mierloseweg, de Gijzenrooise-
weg, de Peijnenburgweg en de Riels-
edijk. Voor de Coevering moet gedacht
worden aan de Jan Carstensweg, de
Willem Barentszweg, de Laan der Vier
Heemskinderen, de Bosrand en het
Grote Bos. 

Verschil in zwerfvuil is er natuurlijk ook.
Papier en fruitafval vergaat, maar plastic
en blikjes helaas niet en met name die
laatsten zijn de bekende stille getuigen
dat iemand geen zin had om dat afval
voor thuis te bewaren. Dit afval blijft
daar natuurlijk liggen als niemand daar
wat aan doet. Je mag ervan uitgaan dat
de meeste mensen vinden dat er wat
aan gedaan moet worden, maar wie
neemt het initiatief?

In de tijd dat Van Leijsen wethouder
was met zoals gezegd het milieu in z’n

portefeuille, kreeg hij logischerwijze met
deze problematiek te maken. Het toene-
mende zwerfvuil hield hem dan ook
bezig en hij dacht na wat hier concreet
aan te doen was. Als toch niemand van
plan was iets te doen, waarom dan zelf
niet het initiatief daartoe nemen? Hij
wist een buurtgenoot enthousiast te
maken om dat zwerfvuil dan zelf maar
op te ruimen. Hij stelde zich hiervoor in

contact met de landelijke vereniging
Nederland Schoon die ook dergelijke
particuliere initiatieven ondersteunt en
daar waar nodig van advies dient. Het
streven van Van Leijsen is om maande-
lijks het zwerfvuil op te ruimen op de
Eindhovenseweg, de Parallelweg, de
voor- en achterkant van het station, de
Losweg en Papenvoort.

Hij heeft ook pogingen ondernomen
om mensen elders in Geldrop zover te
krijgen zwerfvuil op te gaan ruimen. Hij
heeft mensen in de Coevering bereid
gevonden dit te doen, maar dan niet
maandelijks maar tweemaal per jaar. Op
Braakhuizen-Noord willen enkele men-
sen dit ook maandelijks doen. Voor
zover bekend gebeurt er elders in
Geldrop niet echt iets concreets aan het
probleem van zwerfvuil. 

Al pratende wat andere mogelijkheden
zijn om zwerfvuil aan te pakken komen
we op het Strabrechtcollege waar het
een jaarlijks project is. Je zou daar in de
buurt moeten gaan kijken en je zou bij
wijze van spreken kunnen zien welke
routes de scholieren van en naar school
nemen! Ik opper dan het vermoeden
dat deze scholieren misschien niet zo
bevattelijk (meer) zijn voor de proble-
matiek van zwerfvuil. Logischerwijze
komen we samen op de basisscholen.
Dat zou de plaats zijn waar kinderen op
vroege leeftijd bewust gemaakt zouden
kunnen worden om niet alles zomaar
onderweg weg te gooien. Maar wie
neemt daartoe het initiatief vraag ik me

dan af. Ik zou zeggen dat hier de over-
heid met een campagne het initiatief
zou moeten nemen. 

Ouders moeten zelf het goede voor-
beeld geven door geen vuil onderweg
weg te gooien. Ze kunnen ook, zoals
Van Leijsen doet, zelf in de buurt zwerf-
vuil opruimen, en waarom niet samen
met de kinderen. Zijn er mensen geïnte-
resseerd in de problematiek van zwerf-
vuil en willen ze er meer over weten dan
biedt de site van de al eerder genoemde
vereniging Nederland Schoon wellicht
uitkomst: www.nederlandschoon.nl
Allemaal leuk en aardig denk ik dan
deze initiatieven van de burger, maar
heeft de nieuwe gemeenteraad dan
geen grootse plannen op dit gebied?
De opvolger van Van Leijsen blijkt
Laurent Sommer te zijn en deze heeft
heel wat te melden. Hij is op de hoogte

Opgeruimd zwerfvuil staat netjes! 
Door de toegenomen welvaart is langzamerhand een nieuw probleem
ontstaan: het verwerken van alle soorten vuil. Met name de hoeveelheid
producten die in plastic verpakkingen wordt aangeboden, is in de loop
de jaren alleen maar groter geworden. De laatste jaren is het probleem
van vooral zwerfvuil voor veel mensen een bron van ergernis geworden.
Maar wat hieraan te doen? Is hier een standaardoplossing voor? Waar-
schijnlijk niet, maar de heer Van Leijsen, voorheen de wethouder die
het milieu in z’n portefeuille had van de gemeente Geldrop, heeft zo een
eigen aanpak van dit probleem.
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Buurtbemiddeling
Ook in de gemeente Geldrop komt het
regelmatig voor dat er tussen een of
meerdere personen uit een buurt of wijk
irritaties ontstaan. De bovenstaande
alledaagse problemen in een buurt zijn
doorgaans te licht voor de politie. En
vaak is het niet nodig om een conflict zo
hoog op te laten lopen dat een gang
naar justitie niet meer te vermijden is. 
Naast de twee jaar geleden opgezette
integrale aanpak woonoverlast met het
Woonoverlastteam, die de zwaardere
overlast behandelt, is er landelijk gezien
inmiddels ervaring opgedaan in de gro-
te steden met de methodiek Buurtbe-
middeling. In den lande zijn inmiddels
ongeveer vijftig projecten opgezet. De
resultaten hiervan zijn succesvol en veel-
belovend. Inmiddels is bekeken of deze
methodiek ook in Geldrop ingezet kan
worden. 
Het project past goed in de doelstelling
van het integraal veiligheids/- leefbaar-
heidsbeleid van de gemeente en
Woningstichting SWS. 
SWS, de gemeente, politie en BWI heb-
ben besloten in de wijk Coevering te
starten met dit project. 

Doel 
Het doel van buurtbemiddeling is het
verminderen van overlastsituaties, het
bevorderen van zelfredzaamheid van
bewoners om hiermee de leefbaarheid
te vergroten, het versterken van de
gemeenschapszin en het voorkomen
van escalaties door in de buurt irritaties
en conflicten tussen buren of buurtbe-
woners in een zo vroeg mogelijk stadi-
um te signaleren en zo effectief mogelijk
aan te pakken door middel van vrijwilli-
ge buurtbemiddelaars.

Projectcoördinator is Pim Staps, werk-
zaam als maatschappelijk werker bij
de Brede WelzijnsInstelling. Hij is per 1
januari gestart met de opzet van buurt-
bemiddeling. 
Buurtbemiddeling is gericht op de ver-

antwoordelijkheid van bewoners zelf,
het bevorderen van de communicatie
tussen buren is een kerndoel. Verant-
woordelijkheid voor het oplossen van
irritaties en conflicten ligt bij de bewo-
ners zelf, niet bij de bemiddelaar.
Er is dus geen sprake van een winnaar
of verliezer, maar  beide partijen winnen
bij de oplossing die zij samen beden-
ken. Er is een elementair verschil met
reguliere bemiddeling waarbij mensen
een advocaat raadplegen. Men komt
dan snel in juridische strijd, wat mensen
juist niet nader tot elkaar brengt.

Geldrop haakt met het project in op een
landelijke trend. Buurtbemiddeling kan
niet plaatsvinden als er sprake is van
psychiatrische problematiek, criminali-
teit, drugsoverlast, of conflicten binnen
eigen kring /gezin. 

Bemiddelaars
Het project staat of valt met de motiva-
tie van vrijwilligers / buurtbemiddelaars.
Er zijn ongeveer zes tot acht vrijwilligers
nodig, het liefst uit de wijk Coevering.
Bemiddelaars werken in teams van
twee. Ze moeten wel aan een aantal
eisen voldoen. Heel belangrijk is dat
zij goed moeten kunnen luisteren.
Communicatieve vaardigheden hebben,
onpartijdig kunnen zijn en respect heb-
ben voor andere leefwijzen of culturele
achtergronden. Pim Staps stelt een mini-
mum leeftijd van 23 jaar en selecteert
aspirant buurtbemiddelaars op basis
van een gesprek. 
Wie voldoet aan deze voorwaarden,
krijgt een gratis korte opleiding buurt-
bemiddelaar aangeboden. Dit is een
verplichting. Pim Staps blijft de buurtbe-
middelaars coachen en begeleiden. Er
zal structureel contact zijn, zowel indivi-
dueel als met het voltallige team.

Totstandkoming
Het project wordt gefinancierd door de
gemeente, SWS en politie. Het project
wordt als pilot aangegaan voor de duur

van twee jaar. Gezien de ervaringen lan-
delijk gaat Pim Staps ervan uit dat het
project kan slagen en dat de methodiek
blijvend in de wijk ingebed kan worden,
en wellicht breder ingezet kan worden
in Geldrop.

Aanmelden
Wie zich wil aanmelden als buurtbemid-
delaar kan zich melden bij projectcoör-
dinator Pim Staps, BWI,
telefoonnummer 040 2867525, 
E-mail; p.staps@wel-zijn.org. �
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Projectcoördinator op zoek naar vrijwilligers 

Pilotproject buurtbemiddeling in Coevering 

Honderden foto’s
van carnaval 2004
Als fotograaf heb ik aardig wat foto’s
gemaakt van carnaval voor De Dreef. Ik
moet eerlijk bekennen dat het mij mee
viel om al het werk op tijd naar de
redactie te krijgen. Ik heb veel plezier
gehad, al zullen jullie wel denken; waar
heb je dan plezier aan gehad met al dat
fotograferen? Je komt telkens weer voor
verrassingen te staan, maar steeds was
het leuk. Er staan heel veel foto’s op
onze website. Dankzij de goede samen-
werking binnen de redactie. Uren zijn
besteed aan het downloaden en bijwer-
ken van de foto’s, het maken van een
mooie fotogalerij en deze uploaden
naar de website. 

Met het carnavalsteam van De Dreef
heb ik zeer leuke en grappige foto’s kun-
nen maken. Telkens als ze me zien kijken
ze direct of ik een camera bij me heb.
Al met al heb ik ruim zevenhonderd
foto’s gemaakt. Niet alle foto’s zijn te
zien op de website.

De mensen die achter de schermen
werken, het carnavalsteam en de
schoonmakers wil ik vanaf deze plaats
bedanken voor de fijne dagen die ik
heb mogen meemaken.

En niet te vergeten alle mensen die in
De Dreef op bezoek zijn geweest. Het
was gezellig druk op dit goed georgani-
seerde carnavalsfestijn. �

Bedankt!

Cor v Dee 

(fotograaf Wijkblad Coevering)

Lawaaioverlast, blaffende honden, de stank van kattenpis, wasgoed dat
in de weg hangt, een auto die voor het raam gezet wordt, je breekt je
nek over de rotzooi in de trappenhal, het stinkt naar eten, vooral in de
zomer. Het zijn dit soort alledaagse ergernissen die het woonklimaat en
de leefbaarheid in een buurt aardig kunnen verzieken, bronnen voor
conflicten tussen buren. De gemeente Geldrop in samenwerking met de
politie, woningstichting SWS en BWI (Brede WelzijnsInstelling) willen
met het project  ‘buurtbemiddeling’ bevorderen dat buren zelf hun irri-
taties of conflicten oplossen, als dit nodig is daarbij geholpen door
buurtbemiddelaars. 



van het toegenomen zwerfvuil door
meldingen van inwoners en hij heeft
het zelf ook al met eigen ogen
geconstateerd. Hij noemt de Pieter
Nuytstraat, Carpinistraat en Walewein-
laan wat betreft de Coevering als beken-
de plaatsen waar veel zwerfvuil is aan-
getroffen..Het blijft echter naar hij ver-
telt niet bij waarnemen. Het vorige col-
lege heeft namelijk volgens hem al
besloten tot een ‘plan van aanpak’ van
het afval inclusief zwerfvuil. Dit plan
komt deze maand in de gemeenteraad
aan de orde en wordt naar verwachting
van wethouder Sommer ook goedge-
keurd. Dit betekent dat het plan in april
‘geïnitieerd’ kan worden of in gewone
mensentaal: uitgevoerd kan gaan wor-
den.

Het plan omvat een zevental punten. Ik
licht er enkele uit. Zo zal er maandelijks
in de gemeente Geldrop-Mierlo een ver-
wijdering van zwerfvuil plaatsvinden in
de plantsoenen, bermen van doorgaan-
de wegen en fietspaden. Er zal in het
vervolg een regelmatige controle plaats-
vinden van beruchte dumpplaatsen van
afval. Verder wil de gemeente adequaat
reageren op meldingen van illegaal
dumpafval en hierbij eventueel de
milieupolitie inschakelen als bekend is
van wie het afkomstig is. Bovendien zul-
len overal extra papierbakken worden
geplaatst in de hoop dat de mensen
hier ook gebruik van gaan maken.

Na de zomer wil de gemeente bekijken
hoe het plan van aanpak heeft gewerkt
en dus hoe het met de aanwezigheid
van afval is gesteld. �

Peter Coolen

jeugd rubriek

Dennis’
Moppentrommel 

Hoe wordt in België een koe gemolken?
Vier Belgen houden de uier vast en
twintig anderen tillen de koe op en
neer.

Tijdens een rondleiding langs de aqua-
ria: En hier, dames en heren, ziet u onze
reuzenkrokodil.
Hij kan tijdens een maaltijd een hele koe
verslinden.
Alstublieft, dames, niet te dichtbij gaan
staan.

Nichtje: Tante, waarom wordt Hector
doodgeschoten?
Tante: Omdat hij oud en nutteloos is.
Hij loopt de hele dag maar een beetje te
janken.
Nichtje: Wanneer wordt u dan doodge-
schoten, tante?

Volop
aandacht
voor de
jeugd!

Zoals iedereen heeft mogen ervaren
waren de jeugdactiviteiten weer een
groot succes tijdens de carnavals dagen
in De Dreef. De carnavalsdisco, de play-
backshow, de Oudhollandse spelenmid-
dag en een K3 middag maakte het zelfs
voor de jeugd buiten de Coevering tot
een geslaagde carnaval. 

Vonden uw kinderen het ook zo gezel-
lig? En hoopt u ook dat ze het volgend
jaar weer zo gezellig zullen hebben? En
vindt u dat de kinderen in de Coevering
ook buiten de carnaval een leuk jeugd-
programma moeten blijven houden?
Meldt u dan aan om mee te helpen
en/of te denken met onze jeugdactivi-
teiten. Wij kunnen niet alles regelen met
een harde kern van drie of vier mensen
dat is te veel werk en dan zullen er in de
toekomst misschien activiteiten ge-
schrapt moeten worden. En dat zou
jammer zijn geen jeugddisco meer.....

U kunt zich opgeven bij De Dreef, WC
Coevering 33 te Geldrop. Tot ziens! �

Paasactiviteit
in De Dreef
Op zaterdag 10 april is er weer een
paasactiviteit in De Dreef. Hoe we
deze dag in gaan vullen blijft nog
even een verrassing. Houd in ieder
geval de Middenstandsbelangen en
de posters in De Dreef kasten goed
in de gaten om uw kind tijdig op te
kunnen geven dan kunnen we er
samen weer een gezellige middag
van maken. �

CDA
CDA afdeling Geldrop-Mierlo

Het CDA blijft ook na de fusie opkomen
voor de belangen van jong en oud zowel in

Geldrop als in Mierlo

Neem gerust contact op met:
Frits Crooijmans te Geldrop, tel. 2856242

Bas van de Tillaar te Mierlo,
tel. 0492-664907

Secretaris;
W. Evers, Postbus 416

5660 AK Geldrop

Vervolg van pagina 6

Plannen Muldershof
naar de gemeente
Vorige maand heeft projectontwikkelaar
Muldershof de nieuwe plannen voor
revitalisering van Winkelcentrum
Coevering voorgelegd aan de gemeen-
te. De winkeliers hebben inmiddels ken-
nis genomen van de plannen en er hun
goedkeuring aan gegeven. Volgens
wethouder Maasakkers gaan de plan-
nen nu naar de stedenbouwkundigen
en uiteindelijk naar de raad. Wanneer
de plannen in de openbaarheid worden
gebracht is op dit moment niet bekend. 
Als de plannen vrijgegeven worden zal
het Wijkblad proberen u deze zo snel
mogelijk te laten inzien via onze web-
site. Tot die tijd moeten we met z’n allen
geduld hebben. �

Een reactie op onze
on-line enquête
“Complimenten! Wij zijn hier pas gele-
den komen wonen en ik heb al veel
gehad aan de website en ook aan het
Wijkblad. Leuk ook de foto’s van de wijk,
die hebben we maar meteen doorge-
stuurd naar onze kinderen in de
Verenigde Staten. Wat ik graag zou wil-
len is een beetje meer uitleg over de
buurt. Een link of iets dergelijks, speciaal
voor nieuwkomers. Want, als je vijf
dagen per week werkt, dan kost het je
vele weken om een klein beetje inge-
burgerd te raken.

”Wilt u zelf de enquête invullen? Kijk
dan op www.wijkbladcoevering.nl en
klik enquête aan. �
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Al weken waren we met een kleine groep
mensen alles aan het regelen om de car-
naval tot een succes te maken voor de
grote groepen jeugd en hun ouders die
jaarlijks gezellig De Dreef bezoeken. Zo
werd ook het idee van de K3 middag van
vorig jaar uitgebouwd tot een K3 disco-
show met diverse K3 spelletjes en een
heuse K3 kapsalon en K3 make-up salon.
Daar hoorde natuurlijk ook een optreden
bij van K3. Helaas waren de kosten daar-
van te hoog en bedachten we een alter-
natief. Een mini K3. Tijdens de disco’s in
De Dreef keken we welke kinderen er
enthousiast waren over K3, wie er een
beetje konden dansen en natuurlijk wie
er het meest leken op Kathleen, Karen en
Kristel. Het werden Romy, Sana en
Dionne die zich weken van tevoren volle-
dig stortten op het instuderen van de
dansjes. Twee keer in de week werd er
fanatiek geoefend in De Dreef. 

Natuurlijk moesten er ook passende kle-
ding en schoenen in stijl worden uitge-
zocht. Er werd besloten om ook in de
optocht mee te lopen en een generale
repetitie tijdens de carnavalsdisco te hou-
den. De enthousiaste moeders van de
kinderen dachten en shopten ook mee
en boden een helpende hand tijdens de
repetities en dé dag waarop het grote
optreden gepland stond. Alle moeite en
energie was niet voor niets geweest. Het
resultaat mocht er zijn! De Dreef stond
bom vol tijdens de carnavalszondagmid-
dag en de geplande twee optredens wer-
den er zelfs drie. De dames dansten en
zongen de sterren uit de hemel, waren
helemaal in hun sas en bleven ook na het
optreden in hun rollen toen enkele kin-
deren om hun handtekening kwamen
vragen. Kortom een keileuke geslaagde
middag. Een logische reactie na de car-
naval was dan ook dat ze K3 zo miste.
En ik moet eerlijk zeggen dat ik ze ook
wel mis die drie heerlijke meiden, ieder
een eigen karakter en eigen ideeën over
de invulling van het K3 geheel en vooral
hun ongekende enthousiasme. Ik zal nog
met veel plezier aan deze belevenis terug
denken! En wie weet treedt onze eigen
Coeveringse K3 in de toekomst nog wel
een keer op... Via deze weg wil ik ook
nog glascentrale Boré uit Geldrop bedan-
ken voor de snelle hulp tijdens het reali-
seren van de spiegels voor onze K3 kap-
salon. Door de drukte vergat ik hen te
vernoemen in de rij vrijwilligers tijdens de
zondagmiddag. �

Linda Spanjers

K3 verovert De Dreef

jeugdrubriek
Merijn van Wanroij,
13 jaar, geeft iedere
maand zijn mening
over een (actueel)
onderwerp.

De voorjaars-
vakantie
Het is weer voorjaarsvakantie geweest,
hoewel je dat niet zo kan noemen. Het
sneeuwde bijna de hele week. Veel kin-
deren bij mij in de klas gingen op win-
tersport, maar dat lijkt mij niet zo super
leuk. We hadden gelukkig geen huis-
werk voor na de vakantie. Ik had hele-
maal geen zin om weer naar school te
gaan. Het was wel leuk dat ik al mijn
vrienden weer zag. Het is over twee
weken wel weer proefwerkweek en dat
is wat minder. We hebben nu ook nieu-
we kluisjes op school waar je dan je jas
en tas in moet stoppen. Ik hang mijn jas
liever op maar dat gaat nu niet meer.
Ik ben in de vakantie wel een paar
dagen weggeweest. Maar dat was dan
alleen om te logeren bij vrienden. Ik heb
niet echt fanatiek carnaval gevierd,
eigenlijk maar een avondje. Wel ben ik
nog naar het strand toe geweest en dat
was heel erg koud. Daarvoor ben ik nog
wezen wandelen in de duinen en dat
was wel mooi.Het was een leuke vakan-
tie anders had ik wel weer graag terug
naar school toe gewild. �

Merijn van Wanroij.
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ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88
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Brand vuilcontainer
Ik was op weg naar de Dreef voor de K3 middag. Toen ik bij het winkelcentrum aan
kwam steeg er rook ergens vandaan. Iemand was zo leuk achter de slagerij van
Coolen een vuilcontainer in brand te steken. Gelukkig was de brandweer al gewaar-
schuwd. Die waren redelijk snel paraat en de brand snel geblust. 

De wijkfotograaf Cor v Dee

Het supersnel
internet van DGG
Ik waag me deze keer aan een tech-
nisch onderwerp.  Niet dat ik er veel ver-
stand van heb, maar soms net genoeg.
DGG wil heel Geldrop voorzien van
glasvezel. Een nobel streven. Overal
struikelt men over de aanleg van iets
dergelijks, maar misschien gaat het wel
lukken in Geldrop. Natuurlijk zit u te
springen om snel internet. Al was het
maar om de vele foto’s op onze website
in nog kortere tijd te kunnen bekijken.
Als alles supersnel gaat dan blijft het
wat ons betreft niet bij foto’s. Nee, wij
gaan van al onze vergaderingen speel-
films op de hoogste resolutie maken.
We hangen her en der webcams neer
en u kunt van heinde en verre kijken
wat er in onze wijk gebeurd. Geestelijk
zijn we, zoals u nu begrijpt, al voorbe-
reid op een dergelijk snelle glasvezel
verbinding.

De praktijk is toch anders, las ik laatst in
een blaadje. De meeste mensen vinden
ADSL-light al snel genoeg. De duurdere
abonnementen worden steeds vaker
ingeruild voor de langzamere en goed-
kopere light-broertjes. Voor een beetje
internetten op de site van het Wijkblad
is tenslotte 256 Kb/s meer dan snel
genoeg. Mailen is doorgaans nooit een
probleem en wie gaat er nu films down-
loaden. Dat doet maar een enkeling.

Het is duidelijk dat DGG een moderne
partij is. Net als DGG hou ik ook wel een
beetje van vooruitgang. Maar helaas is
ADSL nog altijd snel genoeg voor de
meeste inwoners van Geldrop. Het is
een mooi initiatief, maar de tijd is er niet
rijp voor. Dus met beide voeten weer op
aarde en gewoon werken aan de pro-
blemen van vandaag. DGG, er zijn
volop problemen in de Coevering. Eerst
die aanpakken en dan als toegift glasve-
zel in de Coevering. Of misschien een
gemeentelijke duw om iedereen aan
het ADSL-en te krijgen. Krijgen wij weer
meer hits. �

Flierefluiter

Vraag en aanbod

• Te koop gevraagd: smalle badkamer-
kast. Mag ongeveer 30 cm breed zijn
en de hoogte ongeveer 2 meter.
Liefst licht van kleur. 040-2854571.
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Doordat dieren, en met name vogels,
een woonplaats moeten zoeken in tui-
nen, bermen en parken zijn de natuur-
organisaties  geïnteresseerd wat er dan
allemaal in de bebouwde kom leeft. Uw
tuin kan een hele goede woonplaats
zijn voor vogels of, als u veel ondergroei
heeft, voor egels. Het IVN-Geldrop  wil
de organisaties die gegevens verzame-
len graag bij hun onderzoeken onder-
steunen door het aanleveren van de
benodigde gegevens. Het IVN kan na-
tuurlijk niet bij iedereen in de tuin
komen kijken en vraagt u om dit zelf te
doen. 
Om aan te geven welke gegevens mini-
maal nodig zijn, is er een algemeen
inventarisatieformulier gemaakt waarop

u uw waarnemingen kunt invullen. U
kunt dit het gehele jaar door doen.
Door dit elk jaar te doen kan het IVN, en
u ook,  zien of het beter of slechter gaat
met de soortenverspreiding in uw tuin
en in deze woonplaats. Het gaat meer
om een aanwezigheidsinventarisatie
dan om exacte aantallen. U moet
natuurlijk niet elke dag dezelfde merel
invullen.

Het IVN wil ook graag weten wat er
groeit en bloeit, loopt, kruipt of vliegt in
de groene gebieden van deze gemeen-
te. De mensen rond de Akert in Geldrop
hebben het formulier al in de bus gehad
en enkele hebben dit al ingevuld gere-
tourneerd. Andere wijken die grenzen

aan grote stukken groen zullen in de
loop van dit jaar nog volgen. Waarne-
mingen van uw zondagswandeling zijn
al goed genoeg.

De gegevens worden op de website
van het IVN-Geldrop gepresenteerd en
op het einde van het jaar doorgegeven
aan de gegevensverzamelende organi-
saties.
Deze actie wordt gecoördineerd door
de werkgroep GroenGeldrop van de
IVN-afdeling Geldrop. 

Wilt u nu meteen al uw tuin inventarise-
ren op dieren, dan kunt u het formulier
ophalen via de website van het IVN-
Geldrop (www.ivngeldrop.dse.nl), in de
expositieruimte de Paardestal (vanaf 4
april),  of u neemt contact op met 
Paul Jeschar: 
E-mail - Jeschar.PJ@12move.nl, 
tel 040-2853311. �

Hoe groen is uw tuin?
Er zijn veel organisaties in Nederland die gegevens verzamelen over de
verspreiding en het voorkomen van wilde planten en dieren. Sommige
van deze planten en dieren zijn bedreigd in hun voortbestaan als soort,
en bijna allemaal hebben ze last van het verdwijnen van ongerepte
natuurgebieden. Sommige weten zich in meer of mindere mate aan te
passen en kunnen uitstekend leven in tuinen en parken, hetzij voor-
goed, hetzij voor een bepaalde periode van het jaar. De merel was een
bosvogel en heeft zich uitstekend aangepast om permanent in tuinen te
kunnen leven. Helaas is de huismus steeds meer aan het verdwijnen. De
mezensoorten zien we vooral in de winter in onze tuinen.



Eind vorig jaar zijn er gesprekken
geweest tussen gemeente en wijkbewo-
ners over de geluidsoverlast van de
A67. Naar aanleiding van deze gesprek-
ken is een brief gestuurd naar de pro-
vincie waarin de problematiek is uitge-
legd. Al vrij snel heeft de provincie op
de brief geantwoord. Een positief ant-
woord zo blijkt uit het volgende citaat
“Wij zijn het met uw college eens dat de
problematiek van de geluidsbelasting
om een oplossing vraagt”. Verder staat
in de brief te lezen dat de provincie de
gemeente voorstelt om een nieuw akoe-
stisch onderzoek te doen waarin een
verkeersprognose van 2015 of 2020
wordt meegenomen. De provincie stelt
een drietal oplossingen voor: 
• een geluidswal ten westen (richting

Eindhoven) van het Bogardeind
• een geluidsscherm tussen het

Bogardeind en de Dommel 
• een geluidsscherm tussen de

Dommel en de grens met Mierlo 

Bij deze oplossingen geeft de provincie
aan dat een dergelijke voorziening een
aantal gebieden doorsnijdt die in het
streekplan nader aangeduid zijn. Voor
een aantal van deze gebieden geldt dat
bebouwing alleen mogelijk is als er
zwaarwegende maatschappelijke argu-
menten zijn en als er compensatie komt
voor de natuur die hiervoor moet wij-
ken. Een akoestisch onderzoek moet
aangeven wat de werking van de
genoemde geluidsvoorzieningen is.
Daarna moet er een onderzoek komen
om te bekijken welke compenserende
maatregelen er nodig zijn.

Het genoemde akoestische onderzoek
dat de gemeente nu laat uitvoeren is
een eerste stap. Daarna moet bekeken
worden wat de kosten zijn voor de aan-
koop van grond die niet in het bezit is
van de gemeente en de kosten van de
aanleg van een geluidswal of -scherm.
Het zal hierdoor nog wel enige tijd
duren voordat de schop de grond in

kan, maar het eerste begin van het hele
proces is gemaakt.
Mocht u meer willen weten over dit
onderwerp. Kijk dan op www.wijkblad-
coevering.nl en klik vervolgens op
geschiedenis. U kunt hier ook de brief
van de gemeente aan de provincie en
die van de provincie aan de gemeente
lezen. �
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Ingezonden brief

In het Wijkblad van februari 2004
staat de onderstaande ingezonden
brief. Helaas is één van de laatste
zinnen weggevallen. Deze is aan
het einde van dit artikel vet aan-
gegeven. Onze excuses hiervoor. 

Redactie Wijkblad Coevering.

ATTENTIE ATTENTIE!!!
Er is al veel over geschreven en helaas is
het, volgens mij, noodzakelijk om uw
aandacht en die van de politiek te vragen
voor democratische besluitvormingen en
beloftes:
Reeds vier keer heeft de gemeenteraad
van Geldrop zich in moties en dergelijke
uitgesproken om geen weg te accepte-
ren die door het bosgebied tussen Gel-
drop en Mierlo als Oosttangent of park-
achtige randweg of welke variant dan
ook, zou kunnen lopen.
Eind 2003 hebben, bij de discussieavon-
den in verband met de gemeenteraad-
verkiezingen voor de nieuwe raad van de
gemeente Geldrop-Mierlo, bijna alle par-
tijen zich uitgesproken tegen de aanleg
van een bovengenoemde weg.  Alleen
Dorpspartij Mierlo en DGG, de partij van
de heren Maasakkers en Stravers, maak-
ten een voorbehoud en wensten eerst de
uitkomsten van het BOSE-onderzoek af te
wachten alvorens een besluit te nemen.
Dus de grootst mogelijke meerderheid
aan fracties in de nieuwe raad wil niet
meewerken aan de plannen voor een
weg door het bosgebied tussen de ker-
nen Geldrop en Mierlo
En weet U nog, in een democratisch
bestel beslist de meerderheid. Juist!!.
ALLEEN..... de heer Maasakkers is een
van de vertegenwoordigers van Gel-
drop/Mierlo binnen het SRE, het Samen-
werkingsverband Regio Eindhoven. Maar
tevens is hij portefeuillehouder Ruimtelij-
ke Ordening en zal door het SRE, de
Kamer van Koophandel en andere orga-
nisaties die pleiten voor de aanleg van
eerder genoemde weg, om die reden
extra benaderd worden om vóór de aan-
leg van deze weg te zijn.
Daarom is het van cruciaal belang hoe de
houding van de heer Maasakkers in deze
is. Vertolkt hij de mening van de burgers
van Geldrop-Mierlo. Stroopt hij de mou-
wen op of laat hij zich beïnvloeden door
het SRE, K.v.K., andere externen en leden
van zijn eigen politieke partij?
We mogen aannemen dat deze
verdachtmaking niet terecht is.
Maar we zullen de ontwikkelingen
wel met grote aandacht volgen!! �

Harry Lefferts

Nieuw onderzoek naar
geluidsoverlast A67 
De aanpak van de geluidsoverlast is in een volgende fase beland nu de
milieudienst van de gemeente opdracht heeft gekregen om een nieuw
akoestisch onderzoek te doen. Dit aan de hand van een verkeersprog-
nose van 2015 of 2020. Hieruit moet blijken wat het effect van een
geluidswal of -scherm is. Mocht een dergelijke oplossing een positief re-
sultaat hebben op de geluidsoverlast van de A67 dan wordt gestart met
het bepalen van de bijkomende kosten. Hierbij wordt uitgegaan van de
richtlijnen die door de provincie zijn bepaald. Vervolgens is de politiek
weer aan zet. Die moet het benodigde bedrag beschikbaar stellen.

V��r

30 km zones

in de Coeveriing

Tegen

Oostelijke rondweg

langs de Coeveriing

Topper van de maand
februari
Hebt u in de omgeving ook iemand die
u wel is in het zonnetje wilt zetten, nou
ik wel; Rina. Een moeder, vrijwilligster
en bestuurslid. Ze staat altijd voor ieder-
een klaar. Tijdens carnaval heeft ze veel
moeten regelen. Elke dag hadden we
schone keukendoeken en schorten,
stond de koelkast weer vol met eten
voor de vrijwilligers. Maakte ze van de
spaarkasavond een gezellige avond,
met een groot koud buffet. Op de
haringhapavond waren de tafels weer
vol sfeer gedekt. Vaak was ze aanwezig
als aanspreekpunt, paar uur later stond
ze weer achter de bar, of snoepkraam.
De altijd vrolijke lachende Rina is voor
mij toppertje van de maand. �

Lies



“Bouwmeesters in de natuur” in de
“Paardestal” in het Kasteelpark te
Geldrop.
• Dieren bouwen een nest
• Hoe ziet zo’n nest eruit
• Waarvoor dient het bouwwerk

Wilt u een antwoord op deze vragen.
Breng dan een bezoek aan de IVN-ten-
toonstelling. Ook dit jaar is er weer een
prachtige diaserie te bewonderen in het
Koetshuis naast de Paardestal.
DE TENTOONSTELLING IS GEOPEND
VAN 4 APRIL TOT EN MET 
28 NOVEMBER, ELKE ZONDAG-
MIDDAG VAN 14.00 TOT 17.00 UUR.
Schoolklassen en andere groepen kun-
nen eventueel ook op andere tijden
terecht. Neem hierover contact op met: 
mevrouw
M.v.d. Sluis, 
tel. 040 2854681.
De opening van de
tentoonstelling
“Bouwmeesters in
de natuur” vindt
plaats op zondag
4 april 2004 om
14.00 uur. �

In de Coevering aan de rand van het
bos vliegen de ballen over en weer en
dat in verenigingsverband. Niet vreemd
als je bedenkt dat daar tennisvereniging
De Mast gevestigd is, aan de Bosrand
125 om precies te zijn.
De naam mag misschien een beetje
vreemd zijn. Je zou namelijk veel eerder
aan een zeilvereniging denken, maar
een zeilvereniging hier in Geldrop? De

naam voor de vereniging is afgeleid van
de naam dat het stuk grond waarop de
tennisvereniging zijn activiteiten ont-
plooid oorspronkelijk had. Die naam
was De Grove Mast en dat is weer een
oude naam voor een soort dennen-
boom. Het embleem van de vereniging
herinnert daar trouwens nog aan.
Het tennispark zelf is in handen van de
gemeente Geldrop-Mierlo. Het bestuur
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Ruim baan voor De Mast 
De inhoud van oude wijkbladen bestuderend, valt op
dat er niet veel aandacht wordt besteed aan sport(ver-
enigingen). Als actieve en passieve sportliefhebber doet
het me daarom deugd aanleiding te hebben om dat nu
eens een keer te doen. 

van de vereniging heeft de algemene
leiding, voor de praktische uitvoering is
een aantal commissies en personen aan-
gesteld. Zo is er een jeugd- en een tech-
nische commissie. En hoe kan het ook
anders, een ledenadministratie.
Er is ook een redactieraad die het mede-
delingenblad De Zendmast tienmaal per
jaar laat verschijnen. Hierin staat wat er
zoal binnen de vereniging gebeurt
De Mast is in 1972 opgericht en dat was
net zoals dit jaar een schrikkeljaar want
dat kun je immers zien aan de datum
van 29 februari. In 1993 kon de tennis-
vereniging tot de vreugdevolle officiële
opening overgaan van twaalf tennisba-
nen op kunstgras. Tien banen zijn ver-
licht en baan twaalf wordt hoofdzakelijk
gebruikt voor particulier verhuur.
Zoals in het begin al gezegd, was er
aanleiding tot het schrijven van dit stuk-
je in het Wijkblad. De Mast heeft name-
lijk sinds kort de beschikking over twee
extra banen. Meerdere personen kun-
nen nu naar hartelust een balletje
komen slaan bij de tennisvereniging.
Het kan zijn dat je al plannen had om
meer te gaan bewegen en het kijken
naar tennis op tv daarom extra interes-
sant was. Wat is dan een beter plan om
de stap te wagen en het eens uit te
gaan proberen. �

Peter Coolen

Tentoonstelling IVN Geldrop 2004



Project Eversveld past in de Brabantse
aanpak voor een vernieuwend oude-
renbeleid genaamd “Vitaal Grijs”. Met
dit initiatief hoopt Brabant ouderen lan-
ger te laten meedraaien in de samenle-
ving en hun onafhankelijkheid in wo-
nen en leven zo lang mogelijk te behou-
den. Geld steken in dergelijke vernieu-
wende projecten wordt noodzakelijk
geacht om een tekort aan verpleeghui-
zen, verzorgingshuizen en serviceflats in
de toekomst het hoofd te kunnen bieden.

Een mooi initiatief, maar er zijn dan
natuurlijk nog geen praktische oplossin-
gen. Om een oplossing in dit kader te
realiseren is een groep bewoners uit de
Geldropse wijk Eversveld een kleinscha-
lig voorbeeldproject gestart met nadruk
op alarmering, communicatie, signale-
ring en preventie. Dit moet resulteren in
een totaaloplossing die ouderen thuis
zorg en veiligheid kan bieden. Belang-
rijke kartrekker hierin is de commissie
Veiligheid & Zorg van de Vereniging van
huiseigenaren Het Eversveld. Zij hebben
zich ten doel gesteld om de zorgproble-
matiek van de vergrijzing te minimalise-
ren. Hun technische achtergrond en ent-
housiasme hebben zij ingezet om te
experimenteren met een juiste combina-
tie van bestaande technische oplossin-
gen om een aantal einddoelen te berei-
ken. 

Het gaat om een aansluiting op de zorg-
alarmcentrale van Thuiszorg Kempen-
streek, een voordeurslot dat via de cen-
trale is te ontgrendelen als hulp voor de
deur staat, een integratie van brand &
inbraakalarm en bewegingsdetectie. Dit
alles met zo min mogelijk hak- en breek-
werk in je eigen huis!

De kern is de Lifeline Home Unit van
Tunstall. Dit is een kastje wat kan com-
municeren met de zorgcentrale en kan
reageren op diverse soorten alarmmel-
ders. Je kunt bijvoorbeeld via een draad-
loos medaillon, dat je in huis bij je
draagt, bij de zorgcentrale alarm slaan.
Maar het is ook mogelijk dit te doen via
een strategisch geplaatste trekschake-
laar.

Er kan ook automatisch alarm worden
geslagen als er bijvoorbeeld na twee
uur geen activiteit via de bewegings-
melder wordt geregistreerd. Via het cen-
trale kastje geef je aan of je wel of niet
thuis bent om de alarmfuncties wel of
niet te activeren.

Na alarmering zal de zorgcentrale via
het kastje een spraak/luisterverbinding
tot stand brengen. Afhankelijk van de
situatie zullen zij zelf hulp sturen of
direct alarm slaan bij de openbare hulp-
diensten. De telefoniste/verpleegkundi-
ge van de zorgcentrale kan direct be-
schikken over relevante (medische) ge-
gevens van de bewoner, zodat zo tref-
zeker mogelijk gereageerd kan worden.

Het probleem is vervolgens op welke
manier de hulpverlening je huis binnen
kan komen. Een oplossing waarbij je
diverse huissleutels op verschillende
adressen achterlaat is niet erg praktisch
en kan (levensbedreigende) vertraging
opleveren. De oplossing die in project
Everswijk wordt geboden is een elektro-
nisch deurslot dat, na telefonisch ver-
zoek van de ter plaatse gearriveerde
hulpdienst, op afstand door de zorg-
centrale ontgrendeld kan worden.
Als je wilt kun je het systeem uitbreiden
met een brand- en inbraakalarm. Dit
kan via rookmelders, bewegingsdetectie
of raam- en deursensors. Het is zelfs
mogelijk om op afstand elektrische
apparaten in huis, bijvoorbeeld een

kookplaat, aan of uit te schakelen. En het
aantrekkelijke is dat de communicatie
met alle genoemde sensoren volledig
draadloos kan verlopen, zowel radiogra-
fisch of via het bestaande stopcontact.

De totaaloplossing, ook wel domotica
oplossing genoemd, draait nu sinds
enkele maanden in de Geldropse wijk
Everswijk naar tevredenheid. In deze
periode heeft het systeem (helaas) al
zijn nut bewezen.

Een praktisch probleem is de psycholo-
gische drempel bij het kiezen voor een
dergelijk systeem. Je verklaart je zelf in
zekere zin oud en gehandicapt. Dit is
niet voor iedereen even gemakkelijk.
Het medaillon wordt dan ook vaak niet
gedragen.

De initiële kosten van het systeem zullen
ongeveer tussen de 2000 en 2500 euro
liggen. Het abonnement ligt ongeveer
tussen de 20 en 30 euro per maand,
afhankelijk welke functionaliteit en
dienstverlening wordt afgenomen.

De commissie Veiligheid en Zorg zal zich
de komende periode bezig blijven hou-
den met de toetsing van de kwaliteit,
betrouwbaarheid en de goede werking
van het domotica systeem. Verbetering
van afstemming tussen de dienstverle-
ners en installateurs en promotie activi-
teiten behoren daar ook bij.

De projectbegeleiding, waaronder de
samenwerking tussen de technische en
dienstverlenende bedrijven, wordt ver-
zorgd door Stichting Smart Homes (www.
smart-homes.nl). Stichting Tympaan stelt
zich op als de professionele achterwacht
van alle participanten. 
Via deze stichting kunt u dan ook meer
informatie opvragen. Zij zijn te bereiken
via 040-2580805. �

Elwin Nieuwenhuis
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Geldropse innovatie biedt
thuis zorg en veiligheid
In de wijk Eversveld is sinds enkele maanden in twaalf woningen een
proefproject van start gegaan, waarbij een combinatie van technisch
innovatieve oplossingen is toegepast om ouderen of hulpbehoevenden
zorg en veiligheid te bieden. Hierdoor kunnen de bewoners vaak veel
langer zelfstandig blijven wonen in de huidige woning in plaats van te
moeten verkassen naar een verzorgingstehuis of serviceflat. 

1. Tunstall Home Life Unit
2. Afstandsbedienbare 

deurvergrendeling
3. Medaillon personenalarmering

1

2
3
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In september 2003 is het tweede
seizoen van Seniorweb, computer-
cursussen voor 50 plussers, van
start gegaan. Hoe ervaren de cur-
sisten deze opleiding? Worden de
geheimen van de magische truken-
doos ontrafelt en wordt het omge-
toverd tot een vertrouwd medium?
Een evaluatie.

Seniorweb Geldrop is het computer-
lescentrum van de “Stichting Senior
Computer Hulp Geldrop” (SSCHG). Deze
stichting heeft tot doel het computerge-
bruik onder senioren, in de meest alge-
mene zin, te stimuleren. Dit heeft men
vertaald in diverse cursussen welke uit-
eenlopen van een eenvoudige introduc-
tiecursus en een basiscursus tot meer
specifieker onderricht zoals internet en
e-mail. Verder kan opgedane kennis ver-
rijkt worden met diverse workshops
voor praktische computertoepassingen,
zoals zoeken op internet, foto’s bewer-
ken, telebankieren en nog veel meer. Dit
alles onder begeleiding van deskundige
en gemotiveerde vrijwilligers, eveneens
50-plussers. Volgt u eenmaal een cursus
dan kunt u op speciale inloopdagen ook
nog gebruik maken van de geboden
computerfaciliteiten met begeleiding
om bijvoorbeeld het een en ander nog
eens extra door te nemen.

Seniorweb is  met haar tweede seizoen
bezig en er is nu de nodige ervaring
opgedaan met en door cursisten.
Anne Meijer, voorzitter van Seniorweb
Geldrop, zegt dat de cursisten over het
algemeen zeer tevreden zijn. “We ver-
vullen duidelijk een behoefte en doen
dat meestal naar tevredenheid”. Veel
cursisten ervaren als sterk punt dat de
lessen ook door senioren worden gege-
ven. Docent en cursist zitten hierdoor
op dezelfde golflengte. 
Een feit is dat de oudere cursisten nogal
van uiteenlopende achtergrond en
opleiding komen. Een groot deel van de
deelnemers is huisvrouw. Bang om iets
verkeerds te doen komt geregeld voor.
Men probeert die “knoppenangst” zo-
veel mogelijk weg te nemen. Leeftijd
zegt niet altijd zoveel. Soms kan iemand
van vijfentachtig het sneller oppikken
dan iemand van vijftig. Toch weet men
de tempoverschillen over het algemeen
redelijk goed op te vangen. Iemand die
het allemaal wat langzamer opneemt
kan met extra aandacht in de pauze op
het goede spoor gebracht worden. Ook
via de inloopdagen kan de cursist nog
extra begeleiding krijgen.

Het systematisch brengen van de stof
en het leggen van verbanden tussen
functies worden als pluspunten ervaren
in het woud van schijnbaar eindeloze
mogelijkheden.

Voor veel ouderen is de motivatie om
aan een computercursus te beginnen
de kloof die is ontstaan met de kleinkin-
deren. Met de kleinkinderen komt gere-
geld de computer en ook internet ter
sprake. Kleinkinderen doen daarmee
hun inkopen, vinden de meest uiteenlo-
pende informatie, schrijven brieven en
versturen die met het grootste gemak
over de gehele wereld en zoeken zelfs
hun huis uit. Hoe kan dat toch allemaal?
De wens om ook mee te kunnen praten
groeit. Er zijn ook aanmeldingen voor
boekhouden via het programma Excel.
Een motivatie: “Mijn man heeft onze
gehele boekhouding in de computer.
Maar als hij komt te overlijden, wat
dan? Ik wil daarin wegwijs worden” 
Het schrijven van een kroniek kan op
latere leeftijd een behoefte zijn. Om
eenvoudig correcties in de tekst uit te
voeren is de computer ideaal. Iemand
had, naar aanleiding van de cursus, al
zijn handgeschreven gedichten in de
computer gezet. “Nu is het ook leesbaar
voor de familie”.

Het oudere echtpaar Van Maaren volgt
nu de workshop ‘Zoeken op Internet’.
Hun basiscursus hadden zij op de Volks-
universiteit gevolgd. “Een wereld gaat
voor ons open. We kunnen nu veel
gerichter informatie opzoeken via het
internet. Uit alle hoeken van de wereld
komt de gezochte informatie. Dat kon-
den we eerst niet”.
Het echtpaar heeft ook ambities om hun
dia’s te digitaliseren en op DVD te zet-
ten. “Stel dat ons huis afbrandt, dan heb-
ben we al onze dierbare foto’s nog digi-
taal”. Spullen kan je vervangen, maar

foto’s niet”. Uiteraard wordt een kopie
van de DVD dan niet thuis bewaard.

Een andere deelnemer vertelt in de
pauze: “Ik heb inmiddels een geheugen
als een zeef, maar door de systematiek
te leren ontdekken kan ik toch de nodi-
ge handelingen reproduceren”.
Een mevrouw uit de Coevering noemt
ook als motivatie: “Mijn man is overleden
en zijn computer stond er nog. Het maak-
te mij nieuwsgierig. Bovendien is deze
computercursus voor mij ook een mooie
aanleiding om meer sociale contacten
te leggen en actief bezig te blijven”.
Al met al tevreden deelnemers. Het re-
gelmatig thuis op de computer blijven
werken blijkt wel essentieel. Deelnemers
die dat niet of nauwelijks doen halen
aanzienlijk veel minder uit de cursus of
workshop. Anne Meijer ziet veranderin-
gen: “er komen langzaam maar zeker
steeds meer deelnemers die al eerder
met computers in aanraking zijn ge-
weest. Dit betekent dat wij mogelijk het
concept op den duur zullen moeten aan-
passen aan een veranderde behoefte.
Uiteraard blijven we onze beschikbare
energie richten om het huidige aanbod
actueel te houden en de workshops af
te stemmen op de praktische vraag”.

Het lescentrum is gevestigd in het
gebouw van Stichting Ander Werk aan
het Tournooiveld 10 te Geldrop. Voor
meer informatie kunt u bellen naar
Seniorweb op 040-2861213 of kijken
op www.seniorwebgeldrop.nl. 
Voorwaarde voor deelname is dat u
beschikt over een eigen computer.
Medewerkers van Seniorweb kunnen u
daarin onafhankelijk adviseren.
Vrijwilligers voor het begeleiden van
deelnemers of het samenstellen van cur-
susmateriaal zijn nog zeker welkom. �

Elwin Nieuwenhuis

Ervaringen met Seniorweb positief 



Al meer dan 35 jaar een begrip in de
regio Eindhoven en omgeving. Samen
Verder biedt hulp aan kleinschalige pro-
jecten in ontwikkelingslanden op het
gebied van land- en tuinbouw, visserij,
huishouding, onderwijs en gezond-
heidszorg. De actie van 2003 is buiten-
gewoon geslaagd. Geldrop heeft toen
geld opgehaald voor het Heilig Hart zie-
kenhuis op de Molukken. Er was daar

dringend behoefte aan een warmwater
voorziening en dat is nu tot grote vreug-
de gerealiseerd.
De heer Sikteubun uit Eindhoven was
daar persoonlijk aanwezig en onder zijn
leiding is daar door een groep vrijwilli-
gers enkele weken hard gewerkt. Er
moesten vele leidingen worden gelegd,
gleuven gegraven en de grootste ope-
ratie gebeurde op het dak. Daar werden
enkele Solohart zonnecollectoren ge-
plaatst. Tot grote vreugde van het per-
soneel was er de volgende dag warm
water, voordien moest dat op een hout
gestookt kacheltje gebeuren. De heer
Sikteubun moest de bevolking van Gel-
drop dan ook heel hartelijk bedanken. 
Voor dit jaar wil Samen Verder Geldrop
steun verlenen aan het dorpje Santa
Luisa in Guatemala. Het doel is: eigen
grond en dus inkomen voor achterge-
stelde Maya-indianen. Voorheen maakte
dat dorp deel uit van een grote coöpe-
ratie (de grootgrondbezitters). Voor het

lidmaatschap moesten ze veel geld
betalen. Hun landbouwproducten ver-
kochten ze aan deze coöperatie, maar
ze kregen hier geen goede prijs voor.
Met steun van de aldaar werkende
organisatie “Pastoral Social” lukt het de
bewoners om het eigendomsrecht over
een stuk grond te krijgen en zo hun pro-
ducten zelf te verkopen voor een veel
betere prijs. Daarnaast geeft “Pastoral
Social” trainingen over nieuwe land-
bouwtechnieken en verstrekt zaaigoed.
Niet alleen kiezen voor NU, maar ook
voor LATER, vraagt moed. Ze hebben
belangrijke stappen gezet om hun
dorpsgemeenschap te ontwikkelen,
maar er zijn nog vele knelpunten:
• Er is geen waterleiding
• Er is geen elektriciteit en
• Er is geen goede weg naar het dorp
Daarom blijven de bewoners zich inzet-
ten. Wij kunnen hen daarin steunen
Via Samen Verder maken we er samen
meer van. In de week voor Pasen zal er
in Geldrop huis aan huis gecollecteerd
worden voor dit project. Voor meer
informatie: Leen Poot tel.2856514. �

Colofon
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Geldrop: Samen Verder

Agenda van Bewonersvereniging
‘t Goor/Coevering West:

Zaterdag 27 maart 11.30 uur opening
van het nieuwe pad: Op dat moment
opent wethouder W.Maasakkers het nieu-
we trottoir Waleweinlaan/Mackenzie-
straat als afsluiting van de reconstructie
van het groen in onze wijk.
Enkele jaren geleden ontstonden er plan-
nen voor de renovatie van het groen in
de Waleweinlaan en Adelaartlaan onder
de naam Integraal Plan. Dat houdt in dat
elke boom en elke struik de ruimte werd
gegeven om uit te groeien zonder daar-
bij andere bomen of struiken te hinderen.
Dit betekende dat voor een aantal bo-
men een kapvergunning moest worden
aangevraagd, waarop we aanvankelijk
met onbegrip reageerden. Als eerste pro-
ject kwam de Vlinderheuvel tot stand. En
dat was een succes. Jaar voor jaar werd
langzaam duidelijk dat het plan een aan-
winst zou worden voor de Waleweinlaan
en Adelaartlaan. 
Dit voorjaar is de laatste hand gelegd aan
de vernieuwing. De aanleg van het pad
is voor de wandelaars een veilige entree
van de wijk en wordt door ons gezien als
de bekroning van het hele werk. 
Zaterdag 27 maart om half twaalf dus
muziek en de feestelijke opening door de
wethouder. 

Maandag 5 april 19.30 uur jaarverga-
dering:Half acht beginnen we met de
Jaarvergadering van de Bewonersvereni-
ging ‘t Goor/Coevering West in de Fun-

zaal van Wijkgebouw de Dreef. Dit deel
van de avond is alleen toegankelijk voor
leden. Er zal verantwoording worden af-
gelegd van de financiën. Verder zijn er
twee kandidaten voor het bestuur van de
vereniging namelijk Chris van Tulden en
Mark Pontenagel. Beiden willen zich in
gaan zetten voor de Buurtpreventie.
Daarna om 20.00 uur is de vergadering
ook toegankelijk voor buurtbewoners.
Er zijn twee onderwerpen die aan bod
komen: WOZ en de geluidswal.
Van de kant van de gemeente zal er wat
toelichting zijn op de Onroerend Goed
Belasting. Verder komt de geluidswal aan
de orde met de voortgang ervan bij
gemeente en provincie. U bent van harte
welkom.

Zaterdag 3 april 9.00 uur zwerfvuilac-
tie: In een gezamenlijke actie in de hele
Coevering doet ‘t Goor uiteraard ook
mee. Wie mee wil doen voor de Wale-
weinlaan/Adelaartlaan kan zich melden
bij het adres Waleweinlaan 37 om negen
uur ‘s morgens. Vooral langs de Dommel
valt er weer heel wat op te ruimen.

Zaterdag 29 mei op stap met Jap.
Op zaterdag 29 mei a.s gaan we weer op
stap met Jap. De juiste gegevens over tijd
en plaats zijn nog niet vastgesteld, maar
het belooft voor liefhebbers weer een
interessante uitstap te worden. Het pro-
gramma volgt dus nog. �
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